
Z Á P I S  

 

Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

MĚSTA LIBEREC, 

 KONANÉHO DNE 2. 11. 2006 V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI Č. 11 

 

 

K bodu č. 1/ 
Zahájení, schválení pořadu jednání 

Ing. Morávek, jako nejstarší člen nově zvoleného zastupitelstva, v souladu se zákonem o obcích 
zahájil ustavující zastupitelstvo Statutárního města Liberec ve 14.02 hodin.  

Ing. Morávek 
Zasedání bylo svoláno dosavadním primátorem řádně a včas v souladu s ustanovením § 91 a 93 

zákona o obcích. Tento zákon byl každému z nás předložen na dnešní zasedání. Podle prezenční listiny 
bylo pozváno 39 členů zastupitelstva, z nichž je 100 % přítomno.  

Program dnešního jednání jste obdrželi na pozvánce. Upozorňuji, že při jednání zástupců klubů 
jsme se dohodli, že jednací řád budeme projednávat až na příštím prvém řádném zastupitelstvu. Body 
č. 11 a 12 máte předloženy na stole, rovněž tam máte pokyny k používání hlasovacího zařízení a navíc 
volební řád, který jste zároveň obdrželi poštou. Rovněž máte před sebou Zákon o střetu zájmů a 
informaci o používání parkovací karty.  

Má někdo připomínku k takto upravenému programu jednání. Připomínky nejsou, nechám hlasovat 
o upraveném programu.  

h l a s o v á n í  č .  1 -  pro 35, proti  1,  zdržel  se 1 -  upravený program byl  
           schválen 

Zapisovatelem dnešního zápisu určuji pracovnici organizačního oddělení Věru Myslivcovou. 

K ověření zápisu, jak ukládá zákon o obcích, navrhuji pro dnešní zastupitelstvo zastupitele: MUDr. 
Kateřinu Absolonovou a Ing. Pavla Bernáta. Prosím, aby se oba povstáním představili. Připomínky 
k návrhu nejsou, nechám hlasovat. 

h l a s o v á n í  č .  2 -  pro 35,  proti  1,  zdržel  se 0 -  návrh byl  př i jat  

Na stole máme všichni dosud platný Volební řád pro volbu orgánů města Liberce. Má někdo 
připomínky k volebnímu řádu? Připomínky nejsou, budeme hlasovat o volebním řádu.  

h l a s o v á n í  č .  3 -  pro 39,  proti  0,  zdržel  se 0 -  návrh byl  př i jat  

K bodu č. 2/ 

Volba mandátové komise  

Ing. Morávek 
Dalším bodem jednání je ustavení mandátové komise. Úkolem této komise je ověřit osvědčení o 

zvolení členem zastupitelstva. Volebními stranami byli navrženi tito zastupitelé: za ODS Naděžda 
Jarošová, ČSSD Jana Kašparová, SOS pro Liberec Ivana Bobková, SNK ED - nezávislí MUDr. 
Jarmila Olivová, SZ Mgr. Květoslava Morávková, USZ MUDr. Jiří Janata, KSČM Mgr. Dana 
Lysáková. Jsou jiné návrhy, než byly předloženy?  
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Jiří Šolc 
Poprosil bych řídícího naší schůze, aby u naší volební strany SOS pro Liberec uváděl její přesné 

jméno. Děkuji. 

Ing. Morávek 
Akceptuji. Má někdo připomínky k navrhovaným? Nejsou, budeme hlasovat. 

h l a s o v á n í  č .  4 -  pro 39,  proti  0,  zdržel  se 0 -  návrh byl  př i jat  

K bodu č. 3/  

Volba volební a návrhové komise pro návrh usnesení 

Ing. Morávek 
Dalším bodem je ustavení společné volební a návrhové komise. Úkolem této komise je zajistit 

volby jednotlivých orgánů zastupitelstva. Volebními stranami byli navrženi tito zastupitelé: ODS 
Michael Dufek, ČSSD Ing. Ján Piňko, SOS pro Liberec Kamil Jan Svoboda, SNK EN – nezávislí Mgr. 
Pavel Harvánek, SZ MUDr. Kateřina Absolonová, UZS Bc. Zuzana Kocumová, KSČM RNDr. Jan 
Mach. Má někdo připomínky k navrhovaným – nikdo, budeme hlasovat. 

h l a s o v á n í  č .  5 -  pro 38,  proti  0,  zdržel  se 0 -  návrh byl  př i jat  

Žádám členy mandátové komise a volební a návrhové komise, aby se sešli v uzavřených 
místnostech č. 10, č. 10a v přízemí této budovy, kde si zvolí předsedu komise a seznámí se s činností 
komise. Po dobu jednání komisí naše zasedání přerušuji na 10 minut, členy mandátové komise žádám, 
aby ověřili platnost voleb všech členů zastupitelstva města tak, aby po přestávce mohl předseda 
mandátové komise podat zprávu o výsledku komunálních voleb. 

K bodu č. 4/  

Zpráva mandátové komise 

Ing. Morávek 
Prosím přítomné předsedy, aby zaujali místa za předsednickým stolem. V mandátové komisi je 

předsedou MUDr. Jiří Janata a za volební komisi je předseda Mgr. Pavel Harvánek. Žádám předsedu 
mandátové komise, aby přednesl zprávu o výsledku voleb.  

MUDr. Janata 
Dobré odpoledne dámy a pánové, dnešního ustavujícího zasedání zastupitelstva se účastní 39 

právoplatně zvolených zastupitelů. Mandátová komise provedla kontrolu, všichni přítomní souhlasí 
podle výsledků voleb. Děkuji. 

Má někdo připomínku k přednesené zprávě? Nikdo, budeme hlasovat o zprávě mandátové komise.  

h l a s o v á n í  č .  6 -  pro 39,  proti  0,  zdržel  se 0 -  návrh byl  př i jat  

Zpráva mandátové komise byla schválena 37 hlasy, protože oba předsedové komisí nemají za 
předsednickým stolem hlasovací zařízení, prosím k výsledku přidat 2 hlasy, protože oba předsedové 
zde zvedli ruku. 

Ověření platnosti členů zastupitelstva bylo provedeno v souladu se zákonem o obcích a bylo 
schváleno.  
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K bodu č. 5/  

Složení slibu členů zastupitelstva 

Ing. Morávek 
Dámy a pánové, podle zákona o obcích přistoupíme ke složení slibu členů zastupitelstva. 

Předsedající seznámil přítomné s aktem složení slibu, který bude zapsán v usnesení.  

K bodu č. 6/  

Volba primátora města 

Ing. Morávek 
Prosím předsedu volební komise Mgr. Harvánka, aby se ujal své funkce.  

Mgr. Harvánek 
Seznamuje zastupitele s volebním aktem podle schváleného volebního řádu a způsobem označení 

voleného kandidáta. Vzhledem, že se jedná o jediného kandidáta, tak pro volbu Ing. Kittnera se 
zakroužkuje číslice, v opačném případě se neoznačuje. 

V o l b a . 

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků. 
Pro jediného kandidáta Ing. Jiřího Kittnera bylo 22 hlasů pro, 17 hlasů proti. 

Ing. Kittner 
Vážený pane předsedající, vážené kolegyně, vážení kolegové, nejprve bych chtěl poděkovat za 

důvěru těm, kteří mi ji dali. Před 7 lety jsem zde řekl, že se budu snažit, aby tento tým nosil jeden 
znak, který se jmenuje město Liberec. Léty člověk moudří a zjišťuje, že některé cíle jsou nereálné. 
Takže tento cíl se mi nepodařilo splnit, protože někteří nechtěli. Před 4 lety jsem zde řekl, že se budu 
snažit, že děkuji za důvěru těm, kteří mě volili a budu se snažit získat i důvěru těch, kteří mě nevolili. 
Ani to není reálné, někdo se prostě nechce nechat přesvědčit. A tak zde nyní dnes říkám, že se v těch 
nejbližších 4 letech budu snažit, aby ti, kteří mě volili, svého hlasu nelitovali a aby si co nejvíce lidí 
v tomto městě myslelo, že to byla dobrá volba. A prosím všechny, kteří chtějí, aby mi v tom pomohli. 
Děkuji vám. 

K bodu č. 7/  

Stanovení počtu členů rady města, náměstků primátora, určení jejich 
funkcí, stanovení náměstka, který zastupuje primátora v době jeho 
nepřítomnosti 

Ing. Kittner 
Musíme stanovit podle programu počty členů rady města, náměstků primátora a určení jejich 

funkcí atd. Připravený návrh usnesení vám přečtu: 

Ustavující zasedání zastupitelstva města stanovuje 
1) v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet členů rady města na 11, 

2) v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet členů zastupitelstva 
dlouhodobě uvolněných na 5 (primátor, 4 náměstci), 

3) v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet dlouhodobě uvolněných náměstků 
na 4 s těmito funkcemi:  

náměstek pro rozvoj a územní plánování, 

 3



náměstek pro vzdělání, kulturu, sport a cestovní ruch, 
náměstek pro životní prostředí, technickou infrastrukturu a bezpečnost, 
náměstek pro sociální věci. 

4) v době nepřítomnosti primátora jej zastupuje náměstek pro rozvoj a územní plánování. 

Toto je návrh usnesení a k tomuto návrhu vám byl rozdán protinávrh usnesení. Zahajuji diskusi.  

Mgr. Lysáková 
Za klub KSČM navrhujeme, aby bylo ve všech funkcích zahrnuto poměrné zastoupení. 

Domníváme se, že to, co jsme dostali předloženo zde a to, co jsme si mohli přečíst v dnešním tisku, že 
se nejedná o poměrný systém, tam bych doporučila přečíst si základy politologie, tohle je pouze 
selektivní systém. Navrhuji poměrné zastoupení. Děkuji.  

Ing. Kittner 
Myslím si, že poměrné zastoupení můžeme navrhovat, nenavrhovat a je to vcelku jedno. Prostě 

musíme navrhnout počet členů a ti členové, kteří byli zvoleni, tak prostě budou zvoleni, tak hovoří 
zákon, a žádnou naší dohodou prostě nelze předem stanovit, kdo bude zvolen, to prostě není možné, 
tzn. že my v tuto chvíli musíme stanovit, kolik bude členů rady města, že bude jeden primátor a 4 
náměstci. Kdo bude potom zvolen, to skutečně nelze žádným způsobem predikovat. Myslím, že 
bychom měli, protože návrh usnesení, který byl předložen, o žádných stranách nehovoří.  

Mgr. Lysáková 
Já se domnívám, že návrh byl hlasovatelný, protože ten protinávrh, který tady je, ten už o tom 

hovoří v té důvodové zprávě.  

Ing. Kittner 
Přijímáme usnesení a jestli se máme bavit o návrhu SOS pro Liberec, ten návrh hlasovatelný je, 

řekl bych, že ani hlasovatelný není, prostě my se nemůžeme dohodnout, že jenom někdo má právo 
navrhovat někoho. Každý člen zastupitelstva ze zákona má právo navrhnout na jakoukoliv funkci 
kohokoliv a my si tady můžeme odhlasovat, co chceme, ale nemůžeme hlasovat proti zákonu. Obávám 
se, že tak, jak to tam je napsáno, že se volí postupně a kandidáty navrhuje ten nebo onen, to je prostě 
nehlasovatelné usnesení. To je bohužel to, co vždy říkám, od toho jsou schůzky předsedů klubů, 
abychom si toto vyjasnili, jestliže návrhy jsou na stole, tak je tady socháme a dost to nejde. 

Ing. Červinka 
Já jsem v podstatě chtěl říci něco podobného. Upozorňuji, že část B je přímo v rozporu s volebním 

řádem, který jsme se před chvíli schválili. 

Ing. Kittner 
Ono je hlavně v rozporu se zákonem. Ptám se předkladatele, jestli trvá na hlasování o tomto 

návrhu. TRVÁ. Nevím, jak postupovat, já nemohu nechat hlasovat o nezákonném návrhu. Nelze 
žádným usnesením omezit právo zastupitelů navrhovat někoho. Jinými slovy, že na třetího náměstka 
mimo SOS pro Liberec navrhne ještě dalších 5 stran 5 jmen, tak je to platné, tak hovoří zákon. 
Můžeme hlasovat o tomto požadavku. Hlasujeme o protinávrhu klubu zastupitelů SOS pro Liberec. 
Usnesení zní:  
A. Zastupitelstvo města stanovuje:  
1. Rada města má jedenáct členů.  
2. Primátor má 4 náměstky:  

B. Zastupitelstvo města se většinou svých členů shodlo na tomto postupu voleb: 
Zastupitelé na ustavujícím zasedání volí postupně: 
1. a 2. náměstka primátora  kandidáty navrhuje ODS 
3. náměstka primátora  kandidáty navrhuje SOS 
4. náměstka primátora  kandidáty navrhuje ČSSD 
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6. člena rady   kandidáty navrhuje ODS 
7. člena rady   kandidáty navrhuje SOS 
8. člena rady   kandidáty navrhuje ČSSD 
9. a 10. člena rady  kandidáty navrhuje SZ 
11. člena rady    kandidáty navrhuje USZ 

Navrhuji pouze technicky z tohoto návrhu vyškrtnout posledního jedenáctého člena rady, protože 
to je nesmysl, protože primátor je také členem rady, pak by neplatilo, že rada má 11 členů, měla by 
jich 12. Doporučuji návrh opravit, aby to mělo hlavu a patu. Prosím navrhovatele o tuto úpravu.  

L. Halamová 
Opravujeme, aby to bylo 10 členů plus primátor.  

Ing. Kittner 
Upozorňuji, že když vyškrtneme člena jedenáctého, vypadne nám USZ. Je si toho navrhovatel 

vědom? Je. Nechávám hlasovat. Kdo je pro tento návrh? 

h l a s o v á n í  č .  7 -  pro 7,  proti  23,  zdržel  se 4 -  návrh nebyl př i jat  

Návrh nebyl přijat. Nechám hlasovat o původním návrhu, jak jsem ho přečetl, že ustavující 
zasedání stanovuje počet členů rady 11, počet dlouhodobě uvolněných 5 – primátor a 4 náměstci, 
z toho budou náměstek pro rozvoj a územní plánování, náměstek pro vzdělání, kulturu, sport a 
cestovní ruch, náměstek pro životní prostředí, technickou infrastrukturu a bezpečnost, náměstek pro 
sociální věci. V době nepřítomnosti primátora jej zastupuje náměstek pro rozvoj a územní plánování. 
Prosím o hlasování.  

h l a s o v á n í  č .  8 -  pro 26,  proti  4,  zdržel  se 7 -  návrh byl  př i jat  

K bodu č. 8/  

Volba náměstků primátora 

Ing. Kittner předává slovo Mgr. Harvánkovi, předsedovi volební a návrhové komise, a žádá ho, aby 
se ujal řízení volby náměstků. 

Volba náměstka pro rozvoj a územní plánování 

Ing. Hruša 
Navrhuji na funkci prvního náměstka Ing. Ivo Palouše.  

K. J. Svoboda 
Navrhuji Ing. Petra Šourka.  

Navržení kandidáti: č. 1 Ing. Ivo Palouš, č. 2 Ing. Petr Šourek. 

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků, 1 hlasovací lístek neplatný, 
zdrželo se hlasování 5 zastupitelů. 
Pro kandidáta č. 1 Ing. Ivo Palouše bylo 23 hlasů pro,  
                       č. 2 Ing. Petra Šourka bylo 10 hlasů pro. 

Náměstkem pro rozvoj a územní plánování se stal Ing. Ivo Palouš.  

 
Volba náměstka pro vzdělání, kulturu, sport a cestovní ruch 

Ing. Kittner 
Navrhuji Ing. Ondřeje Červinku.  
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L. Halamová 
Klub zastupitelů SOS pro Liberec navrhuje Jiřího Šolce.  

Navržení kandidáti: č. 1 Ing. Ondřej Červinka, č. 2 Jiří Šolc. 

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků, hlasovací lístek neplatný 0, 
zdržel se hlasování 1 zastupitel. 
Pro kandidáta č. 1 Ing. Ondřeje Červinku bylo 20 hlasů pro, 

č. 2 Jiřího Šolce bylo 18 hlasů pro.  

Náměstkem pro vzdělání, kulturu, sport a cestovní ruch se stal Ing. Ondřej Červinka.  

 
Volba náměstka pro životní prostředí, technickou infrastrukturu a bezpečnost 

Ing. Hruša 
Navrhuji za ČSSD pana Milana Šíra. 

Mgr. Morávková 
Za Stranu zelených navrhuji pana Mgr. Jana Korytáře.  

Navržení kandidáti: č. 1 Milan Šír, č. 2 Mgr. Jan Korytář. 

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků, hlasovací lístek neplatný 0, 
zdrželo se hlasování 5 zastupitelů. 
Pro kandidáta č. 1 Milana Šíra bylo 20 hlasů pro, 

č. 2 Mgr. Jana Korytáře bylo 14 hlasů pro.  

Náměstkem pro životní prostředí, technickou infrastrukturu a bezpečnost se stal Milan Šír. 

 
Volba náměstka pro sociální věci 

Ing. Kittner 
Navrhuji za ODS paní Naděždu Jozífkovou. 

Navržená kandidátka: Naděžda Jozífková. 

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků, hlasovací lístek neplatný 0, 
proti 7 zastupitelů. 
Pro kandidátku č. 1 Naděždu Jozífkovou bylo 32 hlasů pro. 

Náměstkem pro sociální věci se stala Naděžda Jozífková.  

K bodu č. 9/  

Volba členů rady města 

Ing. Kittner 
Volba členů rady probíhá jinak, než jsme byli dosud zvyklí. Zbývajících členů rady je 6. Nyní si 

vyžádám jména kandidátů, kterých může být libovolný počet. Kandidáti budou seřazeni na lístku 
podle abecedy a každý z vás zakroužkuje 6 kandidátů nebo méně. Když bude mít lístek více 
zakroužkovaných kandidátů, bude neplatný. Každý z kandidátů, který získá nadpoloviční počet hlasů, 
je členem rady, v případě že bude rovnost, tak to je popsáno ve volebním řádu. Prosím návrhy.  

Ing. Červinka 
Za ODS navrhuji Ing. Pavla Bernáta a Ing. Petra Olyšara.  
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Ing. Palouš 
Za stranu ČSSD navrhuji Janu Kašparovou a Ing. Františka Hrušu.  

Mgr. Lysáková 
Za klub KSČM navrhuji RNDr. Jana Macha.  

Bc. Kocumová 
Za Unii pro sport a zdraví navrhuji MUDr. Jiřího Janatu a MUDr. Jiřího Richtera.  

Ing. Kittner 
Další návrhy nejsou, poprosím o vyhotovení hlasovacích lístků s navolenými kandidáty. Kandidátů 

je 7. Upozorňuji, že každý může zakroužkovat maximálně 6 jmen.  

Volba uvolněných členů rady města 

Navržení kandidáti: č. 1 Ing. Pavel Bernát, č. 2 Ing. František Hruša, č. 3 MUDr. Jiří Janata, č. 4 
Jana Kašparová, č. 5 RNDr. Jan Mach, č. 6 Petr Olyšar, 7 MUDr. Jiří Richter.  

Bylo vydáno 39 hlasovacích lístků, odevzdáno 39 hlasovacích lístků, zdrželi se hlasování 4 
zastupitelé. 
Pro kandidáta č. 1 Ing. Pavel Bernát  26 hlasů pro 

č. 2 Ing. František Hruša   23 hlasů pro 
č. 3 MUDr. Jiří Janata  24 hlasů pro 
č. 4 Jana Kašparová  23 hlasů pro 
č. 5 RNDr. Jan Mach    8 hlasů pro nebyl zvolen potřebnou většinou hlasů 
č. 6 Ing. Petr Olyšar  24 hlasů pro 
č. 7 MUDr. Jiří Richter  24 hlasů pro 

K bodu č. 10/  
Jednací řád zastupitelstva města 

Jednací řád byl předkladatelem stažen z pořadu jednání s tím, že bude předložen k projednání na 
prvním řádném zasedání zastupitelstva 30. listopadu.  

K bodu č. 11/  

Stanovení výše měsíčních odměn nově zvoleným neuvolněným členům 
Zastupitelstva města Liberec za výkon funkce člena zastupitelstva města, za 
výkon funkce člena rady města, za výkon funkce předsedy výboru nebo 
komise rady města a za výkony funkce člena výboru, komise nebo 
zvláštního orgány rady města 

Schválení výše měsíční odměny za výkon výše uvedených funkcí.  

h l a s o v á n í  č .  9 -  pro 33,  proti  0,  zdržel  se 6 -  návrh byl  př i jat  

K bodu č. 12/ 

Pověření členů Zastupitelstva města Liberec k činnostem zástupce 
Statutárního města Liberec dle ust. § 4 zákona č. 94/1963 Sb., o rodině 

Ing. Kittner 
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Vážené kolegyně, vážení kolegové, my jsme oslovili oddávající, kteří byli v minulém 
zastupitelstvu a oddávali, jestli chtějí v této činnosti pokračovat, a proto je máte v návrhu. Já se táži, 
jestli jsou ještě někteří další zájemci, není žádný problém je doplnit.  

Ing. Palouš 
Chtěl bych doplnit o Ing. Jána Piňka a Milana Šíra.  

J. Šolc 
Já bych za nás chtěl navrhnout Ing. Petra Šourka, Kamila Jana Svobodu a sebe. Možná se ještě 

další připojí.  

Ing. Kittner 
Já za nás navrhuji Hanu Konšelovou. 

MUDr. Richter 
Navrhuji do seznamu ještě MUDr. Jiřího Janatu, Bc. Zuzanu Kocumovou a sám sebe.  

Ing. Kittner 
Mám velkou radost, že máme dost jmen, protože svateb je hodně a kdybyste to nyní neschválili, tak 

to budu muset všechno oddávat já. Jsem velmi rád, je to činnost poměrně důležitá, o svatby v Liberci 
je veliký zájem a čím nás bude více, tím lépe. Vás všechny osloví Bc. Štíchová, je docela dobré pro ty, 
kteří to nikdy nedělali, se na nějaký den na svatby přijít podívat, abyste viděli, jak to probíhá. Nechám 
o usnesení hlasovat.  

h l a s o v á n í  č .  10 -  pro 37,  proti  0,  zdržel  se 2 -  návrh byl  př i jat  

Chci dodat, že tímto tato možnost nekončila. Objeví-li se další zájemce, je třeba to sdělit a my ho 
na některém dalším zastupitelstvu touto funkcí také pověříme.  

K bodu č. 13/ 
Informace 

 Informace JUDr. M. Řeháčka, tajemníka Magistrátu města Liberec – Zákon o střetu zájmů  

D. Helšusová 
Pane primátore, paní náměstkyně, páni náměstci, vážená rado, vážení zastupitelé dovolte mi, abych 

se nejprve omluvila za své neformální oblečení na tomto slavnostním setkání, protože jsem v této 
chvíli v roli přemísťovatele krabic z radnice do knihovny, ale současně jsem chtěla poblahopřát všem 
zvoleným k jejich úspěchu a dovolte mi, abych se jako jeden z nejdéle sloužících zastupitelů s vámi 
podělila o jeden pocit a ten je, bohužel, pocit trochu smutku. Přestože v okamžiku, kdy jsem se 
rozhodla, že už se komunální politiky vzdám a nebudu tím pádem ani číst noviny, abych se na lidi 
mohla dívat lepším pohledem, tak mě přesto se smutkem zastihla informace, která je trochu 
neobvyklá. Ještě se v historii tohoto zastupitelstva nestalo, že by koalice, která je zvolená na radnici 
nebo která se chystá vládnout tomuto městu, nabídla opozičním partnerům místa v radě. A ať už to 
bylo uděláno možná necitlivě, možná špatným způsobem, zamrzelo mě, že v historii poprvé se stalo, 
že tato velkorysá nabídka byla odmítnuta. Je mi to trochu líto, ale přesto bych všem zvoleným popřála, 
aby se s tím dovedli vypořádat a aby se tu dokázali scházet v pocitu tvorby konsensuální politiky ve 
prospěch tohoto města. Hodně štěstí.  

Ing. Kittner 
Děkuji paní Helšusové za její příspěvek, program dnešního zasedání je zcela vyčerpán. Dovoluji si 

pouze poděkovat vám za to, že jste přišli, dovoluji si vám poděkovat za disciplinu, se kterou jsme 
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zvládli volební maratón a dovoluji si upozornit jednak nově zvolené členy rady, že pokud se nestane 
nic mimořádného, tak první zasedání rady bude 21. listopadu v úterý a vás zastupitele si dovoluji 
upozornit, že příští zasedání zastupitelstva, pokud se opět nestane nic mimořádného, by mělo být 30. 
listopadu ve čtvrtek. Další zasedání předpokládáme ve čtvrtek 14. prosince, protože bude před svátky a 
bude třeba projednat rozpočet. Rovněž obdržíte časový a obsahový plán zasedání rady města a 
zastupitelstva města. Děkuji vám za dnešní účast a dovoluji si ještě jednou pogratulovat všem 
zvoleným funkcionářům a popřát vám hezký zbytek dnešního večera. Na shledanou. 

 
 
Zapisovatelka: Věra Myslivcová, v. r. 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: MUDr. Kateřina  A b s o l o n o v á, v. r.               Ing. Pavel  B e r n á t, v. r.        

                                     členka zastupitelstva                                              člen zastupitelstva          
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jiří  K i t t n e r    v. r. Ing. Ivo  P a l o u š    v. r. 
primátor města náměstek primátora 

 

 

 
 
Přílohy 
 Výsledky hlasování 
 4 ks magnetofonových kazet s nahráním ustavujícího zasedání zastupitelstva města konaného dne 

2. 11. 2006 

 


